
Z Á P I S N I C A 
zo zasadnutia mestského výboru č. 3, 

konaného dňa 15.3. 2022 

  

 
Prítomní:  

Filip Lackovič – zástupca primátora  

Poslanci -  Miriam Madunická, Martin Čonka  

Členovia neposlanci:   Elena Šeligová, Roman Kalamen, Emília Novotníčková.  

Ostatní členovia sa ospravedlnili. 

 
Program: 
1. Otvorenie 
2. Kontrola použitia financií z Participatívneho rozpočtu v roku 2021 

3. Návrhy na použite Participatívneho rozpočtu 2022 

4. Rôzne 
5. Záver 

  

 
K bodu č. 1: 

Zasadnutie mestského výboru otvorila a rokovanie viedla predsedníčka MSV č. 3 Miriam Madunická.  

 
K bodu č. 2: 

Z participatívneho rozpočtu bolo Mestským výborom č. 3 dňa 7.4.2021 odsúhlasené použitie  finančných 
prostriedkov na:  

- Kúpu herných prvkov na detské ihrisko na Jabloňovej ulici - zrealizované 

-oplotenie  - zrealizované 

- osadenie nových lavičiek – zatiaľ nezrealizované - objednané 

 
K bodu č. 3: 

K tomuto bodu  nasledovala diskusia o použití financií z participatívneho rozpočtu na rok 2022. V diskusii  
bol návrh opäť investovať do detského ihriska, tentoraz na Robotníckej ulici, kde sú 2 možnosti.  O tomto 
návrhu sa zatiaľ nehlasovalo, po preverení situácie sa uskutoční v mesiaci apríl ďalšie zasadnutie, na 
ktorom sa bude hlasovať.  

  
K bodu č. 4: 

V ďalšej časti stretnutia sa diskutovalo o nasledujúcich bodoch: 

 
1. Chýbajúce smetné koše na Štúrovej ulici, Záhradnej ulici – umiestnenie košov je naplánované. 

 
2. Vybudovanie aspoň provizórneho chodníka (osadenie pár dlažobných kociek) pri kruhovom objazde 
na Kaplinskom poli od IBV Záhrady. Pozemok nie je vo vlastníctve Mesta, ale obyvatelia prechádzajúci 
cestu od IBV Záhrady ku chodníku pred kruhovým objazdom k benzínke Alchem musia chodiť po tráve 
a blate. Chodníky na seba nenadväzujú  



– momentálne kvôli nevysporiadanému pozemku nerealizovateľné.  

 
3. Vzhľadom k nepriaznivej situácii a neporiadku na pozemkoch susediacich s cestou Kaplinské pole sa 
členovia zhodli na návrhu prehodnotenia osadenia dopravných značiek zákaz státia od križovatky 
Priemyselná až po kruhový objazd,  čím by sa zamedzilo parkovaniu kamiónom, ktorých vodiči pri 
čakaní hádžu odpad na polia (v tejto časti nie sú žiadne smetné nádoby 

 - boli umiestnené smetné nádoby, zákaz parkovania nie je možný 

 
4. Topoľová ulica – cesta je v zlom stave – prebiehajú rokovania o oprave v rámci plánu opráv. 

5.Košútovec a Horné Suroviny – budú osadené nové autobusové zástavky. V Košútovci vzhľadom 
k zabezpečeniu bezpečnosti prechodu cez cestu požadujú občania prechod pre chodcov – overované 
s dopravným inšpektorátom, s výsledkom že to nie je možné. Z tohto dôvodu bolo navrhnuté zníženie 
rýchlosti, prípadne značky „pozor deti“. 

  

K bodu č.5: 

Predsedkyňa všetkým zúčastneným poďakovala za účasť a zasadnutie výboru ukončila. 

  

Miriam Madunická 

 


